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Sayın Ticaret Bakanlığı İç Ticaret Genel Müdürüm 

Sayın İl Ticaret Müdürüm,  

Sayın Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanım,  

Sayın İlçe Tarım Müdürlerim 

Değerli Kooperatif, Dernek ve Şube Başkanlarım 

Değerli Üyelerimiz,  

Değerli Katılımcılar,  

 

Karaçulha bölgesel toplantımıza hoş geldiniz. Katılımlarınız için hepinize teşekkür 

ederim.  

 

Toptancı Halindeki üyelerimiz başta olmaz üzere üreticilerimiz, komisyoncu ve 

işletmecilerimizin yaşadığı sorunları dinlemek, çözüm önerilerinizi ve beklentilerinizi 

almak için buradayız. 

  

Değerli Katılımcılar, 

 

Fethiye ve Seydikemer bölgemiz çok özel bir bölge. Dolayısıyla da kendine has sorunları 

var. 

Öte yandan ekonomide de yüksek enflasyon nedeniyle maliyetlerin artması, alım 

gücünün düşmesiyle birlikte zorlu bir süreçten geçiyoruz. 

  

Toptancı Halimizde 26 Kasım 2021 tarihinde gerçekleştirdiğimiz son bölgesel 

toplantımızda üreticilerimizin ve işletmelerimizin yaşadığınız sorunları ele almıştık. 

Gündeme getirilen sorunlara çözüm üretilebilmesi amacıyla Oda olarak ilgili kurum ve 

kuruluşlara taleplerinizi ilettik.  

  

Özellikle Toptancı Halindeki fiziki sorunların giderilmesi, eksiklerin tamamlanması, kayıt 

dışılık gibi haksız rekabete yol açan durumların çözülmesi amacıyla gerekli denetimlerin 

yapılması konularının takipçisiyiz. 

  

Bölgemizden yapılan ihracatı, ticareti etkileyen kararlar olduğunda da hızlıca aksiyon 

alıyor ve yanlıştan geri dönülmesini sağlıyoruz. Son olarak Mart ayında Tarım ve Orman 

Bakanlığı’nın, fiyat artışları ve depremi gerekçe göstererek domates ihracatına 14 Nisan 

2023 tarihine kadar yaklaşık 1,5 ay kısıtlama getirmesi kararından ihracatçı üyelerimiz 

çok olumsuz etkilendi.  

Aniden alınan bu karar nedeniyle ihracat için yetiştirilen tonlarca domatesin çöpe 

gitmesi söz konusuydu.  
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Kararın acilen yeniden gözden geçirilmesi talebiyle, Halimizde sizlerle ve Meclis 

üyelerimizle birlikte basın açıklaması yaptık. Çağrımız hemen cevap buldu ve kısıtlama 

kararı kaldırıldı.  

  

Oda olarak önceliğimiz üyelerimizin ve bölgemizin sorunlarına çözüm üretmek ve 

ticaretin, turizmin ve ihracatın canlanması için elimizden geleni yapmak.  

 

Önümüzde yerel seçimler var; sorunlarımızı tespit ederek, yeni seçilecek iki ilçe ve 

büyükşehir başkanlarına aday olmalarından itibaren ileteceğiz ve çözümü için destek 

isteme şansımızı en iyi kullanacağız.  

  

Türkiye’deki örtü altı üretimin büyük bir bölümünü karşılayan Seydikemerimizin sınırları 

içinde yer alan Eşen-Kumluova-Karadere-Karaköy ve Kınık-Ova–Yeşilköy-

Çavdır bölgelerindeki üreticilerimizin ve işletmecilerimizin başta ihracat olmak üzere, 

Haldeki işleyiş, iç piyasa dengeleri gibi Bakanlığımızı ve Büyükşehir Belediyemizi 

ilgilendiren beklentileri var. Tüm bu konuları bugünkü toplantımızda ele alacağız. 

  

 

Değerli katılımcılar, 

 

Bölgemizdeki hayvancılık potansiyelinin daha iyi değerlendirilmesi ve geliştirilmesi 

amacıyla Odamız öncülüğünde başlatılan ve hızla devam eden Seydikemer Tarıma 

Dayalı Süt Sığırcılığı İhtisas OSB, bölgemize birçok açıdan değer katacak. 

  

Türkiye’de ilk olacak, Seydikemer Tarıma Dayalı Süt Sığırcılığı İhtisas OSB, 

Seydikemer ve Fethiye’yi hayvancılık ve süt üretim merkezi haline getirecek. 

  

Seydikemer Tarıma Dayalı Süt Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Yönetim Kurulu’nun 

Muğla Valimiz İdris Akbıyık başkanlığında yaptığımız son toplantısında Etüt, Proje, 

Mühendislik İşleri Hizmet Alımı ihalesini kazanan firma ile sözleşme imzaladık. 

   

Toplantıda ayrıca, önümüzdeki günlerde ayrıntıları duyurulacak çağrı ile Organize 

Sanayi Bölgesinde yatırım yapmak için parsel tahsisi isteyen firmalar için 'ön talep 

başvuruları' alınması kararlaştırdık. 

  

Ön talep başvurularında Fethiye ve Seydikemerli yatırımcılara öncelik tanınacak. 

Dolayısıyla Fethiye ve Seydikemer ilçelerimizde bulunan ve süt hayvancılığı, süt ürünleri 

üretimi veya süt hayvancılığına yönelik sanayi tesisleri kurmak isteyen yatırımcılarımızı 

projemizde yer almak üzere davet ediyorum. 

  

Yine Kardeş Odamız Makedonya Türkiye Ticaret Odası (MATTO) ile birlikte 24 Mayıs’ta 

yaptığımız video konferans toplantısında, bölgemizde ve Kuzey Makedonya’da yaş 

meyve ve sebze ihracatı yapan firmalarımızı bir araya getirdik.   
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Kardeş Odamız MATTO ile turizmde başlattığımız, tarım sektörü ile devam eden 

işbirliğinin üyelerimiz için verimli sonuçları olacağına inanıyorum. 

  

02-05 Kasım tarihlerinde ANFAŞ-Antalya Fuar ve Kongre Merkezi'nde YÖREX-Yöresel 

Ürünler Fuarı’na, Muğla Odalarımız ile birlikte katıldık. Fuardaki bağlantıların olumlu geri 

dönüşü olmasını bekliyoruz. 

 

Değerli Üyelerimiz, 

  

Bölgemizdeki ticari hayatı kolaylaştırmak, sizlere daha kaliteli hizmet sunmak 

amacıyla faaliyetlerimize her gün yenisini ekliyoruz. 

  

Odamızı ve faaliyetlerimizi üyelerimize daha iyi anlatabilmek ve hizmetlerimizi üyenin 

ayağına götürebilmek için bir personel istihdam ettik. Üye İlişkileri Sorumlumuz Can 

Avcı, üyelerimizi tek tek ziyaret ederek, faaliyetlerimiz hakkında bilgi veriyor, 

sorunlarını dinliyor, çözümü için bize iletiyor. 

   

Avrupa ülkelerine gidecek hemşerilerimize kolaylık olsun diye Şengen vize ofisimizi 

Odamızda açtık. 

 

Bölgemizdeki karayolu taşıma araçlarının sürücüleri, Mayıs ayından bu yana sayısal 

takograf işlemlerini Muğla’ya gitmeden Odamızdan yapabiliyor.  

 

Son olarak nakliye sektörüne yönelik K Türü Yetki Belgesi işlemleri, 30 Mayıs 2023 

tarihinden itibaren başladı. 

 

Değerli Katılımcılar, 

 

Faaliyetlerimizle sizleri sıkmak istemiyorum Odamızın web sitesinde tüm faaliyetlerimizi 

bulabilirsiniz.  Sosyal medyamızda da faaliyetlerimizi günü gününe paylaşıyoruz. Bizi 

takip ederseniz sevinirim, ayrıca telefonum 24 saat açık her saat bana ulaşabilirsiniz. 

 

Toplantımızın verimli geçmesini diliyor, katılımlarınız için hepinize teşekkür ediyorum. 

Toplantımızın başında da ifade ettiğim gibi sizleri dinlemek için buradayız. Karaçulha 

bölgemizde yaşanan sorunları bizzat sizlerden dinlemek, taleplerinizi ve çözüm 

önerilerinizi almak için şimdi sözü size bırakıyorum. 


